

# 京粮大厦 - 首页

产品名称	京粮大厦 - 首页
公司名称	北京华信商办科技有限公司
价格	5.00/m/天
规格参数	
公司地址	北京市朝阳区双桥东路2049国际文创园
联系电话	13716135070 13522230053

## 产品详情

京粮大厦位于CBD商务区、紧邻东三环中路，距国贸地铁仅500米。总建筑面积43000平方米，大厦同时配备了具有同声翻译功能的会议中心，餐饮，邮局，银行，展示中心等一应俱全，大厦特色水幕大堂彰显楼座档次，提升绿色指标。是一座设施完善的甲级写字楼。京粮集团作为北京的大型国有粮食企业，长期承担着维护首都粮食安全的重任。京粮集团目前拥有子公司16个，控股、参股的合资企业7家，年销售收入突破100亿元。自1999年成立以来，京粮集团实施“做市场、做品牌、做资本”的发展战略，积极参与市场竞争，用“精良铸就京粮”，走出一条创新发展的健康之路。京粮集团已经成为粮食行业具有市场竞争力、品牌影响力、市场保障力、产业带动力的企业，在首都粮食安全流通体系中发挥着主渠道作用。京粮集团将继续以突出主业，加快发展为主题，构筑“一链两翼多支撑”的总体格局，全力打造中国具竞争力的现代粮食产业集团。

Jingliang Building is located in the CBD business district, adjacent to East Third Ring Middle Road, and only 500 meters away from the Guomao Subway. The total construction area of the building is 43000 square meters. The building is also equipped with a conference center with simultaneous translation function, catering, post office, bank, exhibition center, and other facilities. The unique water curtain lobby of the building highlights the level of the building and enhances the green indicators. It is a well-equipped Grade A office building. As a large state-owned grain enterprise in Beijing, Jingliang Group has long been responsible for maintaining the food security of the capital. Jingliang Group currently has 16 subsidiaries, 7 holding and participating joint ventures, and an annual sales revenue of over 10 billion yuan. Since its establishment in 1999, Jingliang Group has implemented a development strategy of "being a market player, a brand player, and a capital player", actively participating in market competition, and using "excellence to create Jingliang" to embark on a healthy path of innovative development. Jingliang Group has become a well-known enterprise in the grain industry with market competitiveness, brand influence, market security, and industrial driving force, playing a main channel role in the capital's grain security circulation system. Jingliang Group will continue to focus on highlighting its main business and accelerating development, building an overall pattern of "one chain, two wings, and multiple supports", and striving to build the most competitive modern grain industry group in China.

